

IDRÆTSUDVALGSMØDE

Aarhus Universitets-Sport, Studenternes hus, Frederik Nielsens Vej 4, Byg. 1420,

8000 Aarhus C, www.aus.au.dk, E-mail: kommunikation@aus.au.dk

Mødedato: 07-06-2023 kl. 16.30

Mødelokale: Lokale M1.2

Indkaldte: Erik Meineche Schmidt (Formand), Stine Munkholm Jespersen (SR), Rasmus Wrang Andresen (Lommeulken), Teis Nørgaard (JAI-H), Sara Hai Abildtrup (ASV), Anders Vang Bjerrum (Aarhus Adventure).

AUS: Johan Obenhausen Selmer, Kathrine Lysdahl, Ronja Engstad Poulsen

Fraværende: Ronja, Sara og Stine

Dagsorden

Formalia

1. Godkendelse af dagsorden.
2. Godkendelse af referat fra sidst.

Information

1. Update på AU RUN (Johan)
 - a. AU-RUN forløb rigtig godt. Det var en glimrende afvikling med udsolgt. Vi havde 500 deltagere hvilket var en stor succes. Johan er efterfølgende blevet kontaktet af Aarhus 1900's løbeklub, som roste arrangementet og som gerne vil lave et samarbejde med os. Dette undersøges nærmere.
2. Update på Repræsentantskabsmøde onsdag d. 10. maj 2023 (Kathrine)
 - a. Kort status på, at det overordnet gik godt. Vi har fået to nye suppleanter, henholdsvis Sofie fra JAI fodbold og Casper fra AUS Basket
 - b. Vi afholder formandskabsmøde senere på sæsonen (Omkring november efter DSFI).

Diskussion/beslutninger

1. Vi har ved sidste IU-møde drøftet om vi skulle undersøge noget fondssøgning. Er det noget, vi skal gå videre med?
 - a. Hvis vi finder på noget spændene, kan vi godt overveje at søge noget fond, men det kommer an på arrangementet.
2. Opbevaring af udstyr (Rasmus)
 - a. Rasmus (IU) spørger, om det er muligt at få et opbevaringsrum til klubberne. Erik (formand) ved ikke, hvor let dette er, da Aarhus Universitet nok vil mene, at de skal bruge alle deres rum.

- b. Eventuelt kan der søges om et klublokale eller en container - dette burde kommunen tilbyde.
- c. Erik (Formand) undersøger dette nærmere.
- 3. Ekstra tilskud til Aarhus Studenter Gymnastik (Rasmus)
 - a. Rasmus (IU) spørger til, hvad der sker, når ASG får deres tilskud hurtigere. Erik (formand) har givet ASG 75.000 kroner som et forskud på deres tilskud. De er alvorligt ramt økonomisk. De har lånt 25.000 kroner som vi skal have igen i starten af august og så må vi se, hvad situationen er derefter.
 - b. Eventuelt skal AUS kontakte dem efter sommerferien og høre, hvordan det hele går.
- 4. Surf tur i påsken 2024 (Kathrine)
 - a. Vi holder fast i påsken evt. samme sted og med samme selskab som i år. Vi kan kontakte dem direkte.
 - b. Kathrine og Johan (AUS) går i gang med at forberede dette.

Afrunding

1. Eventuelt

- a. **DSFI** - Johan (AUS) har haft et møde med forretningsudvalget, hvor han fik forklaret, hvad der er op og ned. Derudover fik han set overvejelserne omkring DSFI fra forretningsudvalgets synsvinkel. De (forretningsudvalget) fik forstået væsentligheden af, at billetprisen til DSFI skal sættes op, så vi ikke går i underskud. Vi kommer ikke til at være med, hvis ikke de kan lægge et budget der er ordentligt.
- b. Erik (formand) har været i kontakt med Daniel (gammel bestyrelsesmedlem fra AUS). Daniel foreslår, at der indsættes et SWAT team der på dagen kan sætte ind, såfremt der skulle blive brug for det.
- c. I forhold til fejlene sidste år, skete de fleste på dagen og som konsekvens af dårlige indkøbsaftaler. Johan (AUS) siger, at forretningsudvalget er rådgivet til at sætte priserne op helt generelt. Alle priser er indhentet nu. Vi ved allerede nu, at før barsalg ligger vi med et underskud der på omkring 270.000. Men hvis det er godt vejr og der ikke er ting, der går galt, er det realistisk at tjene det ind i baren.
- d. Ann (bogfører), Viktor (SR) og Johan (AUS) laver budgetterne for baren. Johan mener, at der regnes med at have et overskud på cirka 130.000 kroner. Det, der skal gøres i forhold til sidste år, er at sætte billetten op med 20 kr. pr billet, så vi allerede der kan hente nogen penge. Dertil mener Johan, at inden der er solgt en eneste øl skal der sikres, at der ikke er tabt nogle penge. Så vi kun kan tjene penge på dagen.
- e. Erik (formand) nævner, at dette skal godkendes på et formelt møde hurtigst muligt. Johan siger, at SR's beslutning bliver truffet på onsdag.
- f. Derudover sættes prisen på drinks op. Vi har professionelle til at stå i barerne i år, samt betalte frivillige i de sidste timer af barvagterne, så det ikke går galt.
- g. Derudover hæver vi billetantal til maksimum 15.000 gæster og med 900 frivillige.
- h. Erik (formand): Hvis SR siger, at de ikke kan få det gennemført ift. billetter og budget, siger vi så "god fornøjelse"?

- i. Johan (AUS): Ja, det er nok det eneste sprog de forstår!
- j. Erik (formand): Vi vil se og godkende et budget fra SR senest på onsdag og hvis ikke vi kan godkende det, vil vi ikke være med! Universitetet fik regnskabet fra sidste år og det var ikke fordi, vi fik ros! Erik forklarede hvorfor det så ud som det gjorde. Vi kan ikke risikere det samme igen.
- k. Johan: Det IU skal beslutte er, at hvis vi har en situation hvor det er dårligt vejr og regner, vil vi have en indtjening på mindst 200.000 kr.
- l. Erik (formand): Jeg synes, hvis vi kan, at vi skal sætte et muligt møde i kalenderen snarest, hvis vi beslutter, at vi ikke vil være med i år. Så skal det gøres i IU. Vi kan godt fungere videre uden Danmarks Største Fredagsbar.

2. Næste IU-møde

- a. Evt. mandag d. 19. juni klokken 15.00.
- b. Møde inden DSFI (Få bestyrelse med ud og se det i ugen) → Onsdag d. 5. september.